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Abstract (en)
A Z-profile sealing membrane, which is readjustable by hammer force and at the same time is secured against resetting, is mounted via a clamping
block on the door body which is in turn fixed in the particular position by a holding bolt and a wedge plate. For this purpose, the side of the clamping
block away from the door body is formed with an inclination which corresponds to the inclination of the wedge plate so that, via the holding bolt and
an additional securing spring element, the necessary frictional forces for fixing the clamping block and hence the Z-profile sealing membrane are
provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine mit Hammerschlag nachstellbare und gleichzeitig gegen Rückstellung gesicherte Z-Profildichtmembran ist über einen Klemmbock am Türkörper
gehalten, der seinerseits über eine Halteschraube und eine Keilplatte in der jeweiligen Lage fixiert ist. Hierzu ist die dem Türkörper abgewandte
Seite des Klemmbockes als Schräge ausgebildet, wobei diese mit der Schräge der Keilplatte korrespondiert, so daß über die Halteschraube und
ein zusätzliches Sicherungsfederelement die notwendigen Reibungskräfte zum Festlegen des Klemmbockes und damit der Z-Profildichtmembran
aufgebracht werden.
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